

### **Arabic**

# كود تذكرة مجانية لحفل كايروكي بتاريخ 28 يونيو 2025 الشروط والأحكام الخاصة بالحصول على هذا العرض مخصص لعملاء حسابات الشباب الجدد فقط

من خلال المشاركة في هذا العرض، يوافق العميل على الشروط والأحكام التالية:

يمكن الحصول على كود تذكرة مجانية لحفل كايروكي بعد استيفاء الشرطين الآتيين :

- ◄ فتح حساب شباب لدى البنك العربي الأفريقي الدولي (AAIB)
- فتح حساب توفير الشباب وإيداع حد أدنى قدره 5,000 جنيه مصري او ما يعادله بالعملات الاجنبية .

#### مدة العرض:

■ العرض ساري من (04/06/2025) حتى (25/06/2025) أو حتى نفاد الكمية.

## الشروط و الاحكام:

- العرض متاح فقط لعملاء حسابات الشباب الجدد المستوفون لجميع شروط فتح الحساب البنكي المنشورة علي الموقع الرسمي للبنك (www.aaib.com) خلال فترة العرض فقط خلال فترة العرض فقط.
- سيتم إرسال كود التذكرة عبر رسالة نصية (SMS)أو البريد الإلكتروني او استلام التذكرة من احد فروع البنك العربي الافريقي الدولي في حال توفرها خلال مدة تصل إلى 7أيام عمل بعد استيفاء جميع اشتراطات فتح الحساب البنكي المنشورة على الموقع الرسمي للبنك (www.aaib.com) واستيفاء الشروط و موافقه البنك عليها
  - يحق لكل عميل مؤهل لمثل هذا النوع من الحسابات الحصول على كود واحد فقط.
    - الكود غير قابل للتداول أو الاستبدال نقدًا أو بأي منتجات أخرى.
  - التذاكر متاحة حتى نفاذ الكمية ، ويجب استخدام الكود للحصول على التذكرة عبر منصة التذاكر الرسمية المعلن عنها .
- البنك غير مسؤول عن أي مشكلات تتعلق بتنظيم الحفل أو الغاؤه أو تأجيله أو إصدار التذاكر أو الدخول ، ويقتصر دوره على توفير كود التذكرة فقط.
  - البنك غير مازم بتعويض العميل حال الغاء الحفل.
  - البنك غير ملزم بتعويض العميل أو استبدال تذكرته حال تأجيل موعد الحفل .
  - يحتفظ البنك العربي الأفريقي الدولي بالحق في تعديل أو إنهاء العرض في أي وقت دون إشعار مسبق.
  - في حال وجود أي محاولة تحايل أو إساءة استخدام للعرض، يحق للبنك استبعاد العميل من المشاركة فورًا دون إخطار .
  - الاشتراك في هذا العرض لا يضمن للعميل الحصول الحتمي على كود التذاكر فحصول العميل على التذاكر امر يخضع لاستيفائه لاشتراطات فتح الحساب البنكي والمنشورة على الموقع الرسمي للبنك (www.aaib.com) و الى مدى توافر اكواد التذاكر، فليس لكل عميل اشترك في العرض حتميه الحصول على كود التذكرة.
  - بمجرد الاشتراك في هذا العرض ، يوافق العميل على هذه الشروط و الاحكام بالإضافة الي شروط واحكام حساب الشباب والمنشورة على الموقع الرسمي للبنك (www.aaib.com) وعلى أي قرارات صادرة عن البنك باعتبارها نهائية .



# **English**

# Terms and Conditions for Obtaining a Complimentary Ticket Code for the Cairokee Concert Dated [28 June 2025]

This offer is exclusively for new Youth Account customers Only.

By participating in this promotion, customers agree to the following terms and conditions A complimentary ticket code for the Cairokee concert may be obtained after fulfilling the following two instances:

- 1. Open a Youth Account with Arab African International Bank (AAIB).
- 2. **Open a "Youth Saving Account"** and deposit a minimum balance of EGP 5,000 or Equivalent in foreign currencies.

### **Promo Period**

■ This promotion is valid from [04/06/2025] to [25/06/2025] or until supplies last.

# **Terms and Conditions:**

- This offer is available exclusively to new Youth Account customers who fulfill all account opening requirements published on the official bank website [www.aaib.com] during the offer period only.
- The ticket code shall be dispatched via Short Message Service (SMS) or electronic mail (email) ),or collected from an **AAIB branch** (if available) within a period not exceeding seven (7) banking days subsequent to the fulfillment of all The bank account opening requirements published on the official website of the bank (www.aaib.com).and the Bank's approval thereof.
- Each eligible Client for this account type is entitled to one (1) ticket code only.
- The code is non-transferable and non-exchangeable for cash or any other products.
- Tickets are subject to availability, and the code must be utilized to procure the ticket via the officially announced ticketing platform.
- The Bank shall not be held liable for any issues pertaining to the organization, cancellation, or postponement of the concert, nor for matters related to ticket issuance or venue entry. The Bank's role is strictly limited to the provision of the ticket code.
- The Bank is under no obligation to compensate the Client in the event of concert cancellation.
- The Bank is under no obligation to compensate the Client or exchange their ticket for the event of concert postponement.
- Arab African International Bank reserves the right to amend or terminate this offer at any time without prior notification.



- In the event of any attempted fraud or misuse of this offer, the Bank reserves the right to immediately disqualify the Client from participation without notice.
- Participation in this offer does not guarantee the Client's definitive receipt of a ticket code. The Client's acquisition of a ticket code is contingent upon their fulfillment of the bank account opening requirements and the availability of ticket codes. Not every client participating in the offer is guaranteed to receive a ticket code.
- Upon participation in this offer, the Client explicitly agrees to these Terms and Conditions, in addition to the Youth Account terms and conditions published on [www.aaib.com], and acknowledges any decisions rendered by the Bank as final and binding.